
Kies voor VOORZORGSPRINCIPE en ABSOLUUT GEEN veiling 5G frequenties !
Ik vind het van bestuurlijke onbekwaamheid tonen dat de Nederlandse overheid er nu al voor kiest 
voor de uitrol van 5G. Dit gaat voorbij aan het RECHT van de Nederlandse bevolking om gezond in 
dit land te kunnen leven en niet ziek gemaakt te worden door een zich steeds verder uitbreidend 
netwerk van telecom zendmasten.
Er is tot nu toe geen onderzoek gedaan naar de effecten van 5G op de gezondheid en het biologisch 
leven. En zeker niet met betrekking tot deze hoge frequentie-techniek van 26 GHz. Het toch realiseren 
van deze techniek in de praktijk is daardoor eigenlijk verworden tot een blindvaren op geluk dat er 
geen effecten zullen zijn op de volksgezondheid. En dat terwijl er nu al duizenden wetenschappelijke 
artikelen aantonen dat er bij lage doseringen van elektromagnetische straling, tot 100 duizend of meer 
malen lager dan wat geldt volgens de INCIRP richtlijn, al zeer ernstige effecten op de 
volksgezondheid optreden. Daarmee is de INCIRP richtlijn totaal verouderd. Deze richtlijn kijkt 
namelijk alleen naar de temperatuurverhoging en NIET naar de biologische effecten van 
elektromagnetische straling. De INCIRP richtlijn waar de Nederlandse overheid zich momenteel aan 
houdt, moet daarmee dus verworpen worden en vervangen door een betere richtlijn waar biologische 
effecten in mee genomen zijn. Dit is al een goede reden om NOOIT aan 5G te beginnen.
Nu al is in Nederland 3 procent van de mensen ziek als gevolg van 3G en 4G netwerken. Zeker de hele 
hoge frequentie van 26 GHz is NIET WENSELIJK omdat door de hoge frequentie de 
doordringbaarheid van de straling veel minder is en daarom het aantal zendmasten met tienduizenden, 
misschien nog wel meer, zal moeten toenemen. 5G is sowieso een onwenselijke techniek omdat (1) de 
veldsterkte bovenop 3G en 4G zal komen waardoor er nog maar heel weinig plekken in Nederland 
zullen zijn, waar je nog een beetje stralingsvrij kunt leven. Nu is dat al bijna nergens meer het geval. 
Verder is 5G ongewenst omdat (2) er grotere hoeveelheden data mee verzonden moeten worden 
waardoor de pulsering sterk toeneemt ten opzichte van 3G en 4G, waardoor er veel meer 
gezondheidsproblemen zullen optreden.
Het door de UNESCO voorgestelde voorzorgsprincipe is op dit moment een veel beter passende keuze 
zijn voor 5G. Het voorzorgsprincipe zegt : nog geen actie ondernemen zolang niet bekend is dat de 
techniek 100 procent veilig is voor de gezondheid van mens, planten en dieren.
Spendeer geld aan onderzoek naar de relatie SOLK klachten en elektromagnetische straling 
3G en 4G veroorzaken nu al grote volksgezondheidsproblemen. Veel mensen lopen rond met 
zogenaamde SOLK klachten. Niemand legt op dit moment de relatie tussen SOLK klachten en de 
elektromagnetische straling uit telecom zendmasten. Dit, terwijl veel SOLK klachten overeen komen 
met de gezondheidsklachten die ontstaan door elektromagnetische straling en het zeer te verwachten is 
dat er een duidelijke relatie bestaat tussen beiden. Het zou daarom slimmer zijn dat de Nederlandse 
overheid nu afziet van het  geldelijk gewin uit de 5G veilingen. Beter is om geld te spenderen aan 
onderzoek naar de relatie tussen SOLK klachten en elektromagnetische straling. Mogelijk valt hierna 
veel meer geld te verdienen doordat de ziektekosten veel lager worden als duidelijk is dat we het 
aantal telecom antennes moeten verminderen om de volksgezondheid te verbeteren, dan dat we nu nog 
meer zendantennes gaan plaatsen, en Nederland nog verder gaan elektrificeren.
Elektrohypersensitiviteit (EHS) en waar zijn de witte zones in Nederland?
Ik ben elektrogevoelig. Ik ben daarmee één van de 500 duizend elektrogevoelige mensen in 
Nederland. Dit houdt in dat elektromagnetische straling een continue fysieke stress bij me veroorzaakt. 
Mijn symptomen van EHS omvatten tal van stressklachten, : slapeloosheid, oorsuizen (tinitus), 
concentratieproblemen (een gevoel alsof je hoofd tot moes geslagen is), hoofdpijn, constante moeheid 
en het gevoel hebben dat je hele vitaliteit is verdwenen. 
EHS wordt daarom ook wel elektrostress of elektro-allergie genoemd. Want het lichaam slaat door de 
straling op tilt, vergelijkbaar met andere allergieën. In de maatschappij probeert men dat allemaal te 
psychologiseren, maar deze ziekte heeft GEEN psychologische oorzaak. Wel krijg je het psychisch 
heel moeilijk als je elektrogevoelig bent omdat je in een maatschappij leeft die gedigitaliseerd is. 
De lichamelijke klachten van een elektrogevoelig iemand kunnen extreem fors en niet te verwaarlozen 
zijn. Elektrogevoelige mensen raken uit het en raken in een sociaal isolement. Er is vrijwel nergens 
meer een plek in Nederland waar ze nog kunt “schuilen” in een zgn. witte zone (= zone zonder 
verhoogde veldsterkte aan elektromagnetische straling  als gevolg van zendmasten ).  
Ik ben dan ook een sterke voorstander voor het instellen van zones in Nederland waar de 
telecombedrijven niet heer en meester zijn, en waarvan de overheid zegt: "hier komen geen 



zendmasten, hier houden we een stralingsvrij gebied waar elektrogevoelige mensen op adem kunnen 
komen". 
Wetenschappelijk onderzoek 
Uit veel wetenschappelijke onderzoek wordt steeds meer duidelijk dat de straling van zendmasten lang 
niet zo onschuldig als de overheid in Nederland iedereen wil laten geloven. Ook 3G en 4G 
veroorzaken nu al forse volksgezondheidsproblemen. Er is door wetenschappers een lange lijst van 
lichamelijke klachten opgesteld die het gevolg zijn van elektromagnetische straling, van vrij 
onschuldige klachten als oorsuizen en slapeloosheid tot zeer ernstig, aantasting sperma bij mannen, 
leukemie bij kinderen, hersentumoren en vroegtijdige dementie. In de meest verschrikkelijke 
scenario’s wordt voorspeld dat de mensheid zichzelf in enkele decennia gaat uitroeien als 5G er komt 
doordat de vitaliteit van het sperma zo achteruitgaat dat voortplanting niet meer mogelijk is.  
Elektromagnetische straling is een soort sluipmoordenaar die niet direct effecten laat zien, waardoor 
het allemaal onschuldig lijkt. Na vele jaren blootstelling, tegenwoordig zo’n 24 uur per dag en 7 dagen 
per week, worden cellen en DNA aangetast door deze straling, maar ook bv. de elektrische functie van 
de hartspier. Na verloop van tijd ontstaan er allerlei andere lichamelijke klachten. 
Zie ook: 
Pleidooi van Dr. M. Koelman voor toepassing voorzorgsprincipe in België op Belgische website voor 
artsen en specialisten:
https://www.despecialist.eu/nl/opinies/elektromagnetische-velden-en-straling-de-biologische-effecten-
bestaan-het-voorzorgsprincipe-ook-het-is-hoog-tijd-om-het-te-beginnen-
toepassen.html?fbclid=IwAR1AFHxcmRjhWNreyC1S-xjskpF88F2qVhZEf75qc6avUzWYEiou-
n0cRt0
Vraaggesprek met Prof. Martin Pall van Washington State University over biologische effecten van 
elektromagnetische straling op biologisch leven en de gezondheid:
https://www.youtube.com/watch?time_continue=1&v=y31d10WNuGc&feature=emb_logo

Toon LEF en STOP 5G, anders creëren we nu het grootste milieuprobleem 2 van over 10 jaar 
De overheid volgt momenteel zonder nadenken de telecomsector in de hoop op nieuwe technologische 
ontwikkelingen en economisch gewin. Als je daar over nadenkt, is dit crimineel. Het kan niet zo zijn 
dat de overheid een keuze maakt vòòr geldelijk gewin en nìet voor de volksgezondheid. Daarmee 
ontloopt de overheid haar eigen taak en verantwoordelijkheid t.a.v. de bevolking. De overheid moet 
dienstbaar tegenover de gemeenschap. Daarvoor betalen we ten slotte allemaal belasting. 
Kortom: “Overheid,  zet een punt en neem een goed en overdacht standpunt in, niet alleen denkend 
aan economisch gewin. En met de verantwoordelijkheid voor de volksgezondheid” Daar past GEEN 
5G in. Zeker niet nu steeds meer duidelijk wordt dat we met al deze draadloze technieken steeds meer 
gezondheidsproblemen creëren. 
Als we hier mee doorgaan is er over 10 jaar geen milieuprobleem “Stikstofproblematiek” meer, maar 
staat elektromagnetische straling pontificaal op nummer 2 van de ranglijst van grootste 
milieuproblemen in Nederland. En dan zal het heel veel geld kosten om de hele economie weer om te 
draaien van draadloos naar bekabeld. Tijd dus om NU na te denken en een punt te zetten achter 5G.
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